
 
2007 年 10 月 30 日  

30 October 2007 
 

酒 牌 局 公 開 聆 訊 結 果  
Liquor Licensing Board’s Decision on Open Hearing Cases 

 

個案 
Case 
 

 酒牌局的決定 
 Liquor Licensing Board’s Decision 

Mink 
Application for Renewal of 
Liquor Licence 
 

Agreed to issue a 6-month liquor licence with the imposition of the following additional licensing 
condition: 

All doors and windows of the premises shall be kept closed after 11:00 p.m. 

 

The Smugglers  Inn  
Application for Renewal of 
Liquor Licence 
 

Agreed to issue a 12-month liquor licence with the imposition of the following additional licensing 
condition: 

The licensee shall  be on duty on the premises from 5:00 p.m. to 1:00 a.m. next 
morning, except Wednesday which is the weekly day-off. 

 

聆訊結果 



梅 蘭 坊  

Mei lanfang  
酒牌修訂附加持牌條件

（延長最後售賣或供應酒

類飲品的時限：星期五、

六及公眾假期前夕由凌晨

1 時延長至凌晨 3 時）及續

期申請  

 

由於申請人撤回其酒牌修訂附加持牌條件及續期申請，所以有關申請不作處理。  

D.  Diamond 
新酒牌申請  

同意簽發為期  12 個月的酒牌。  

（由於有關處所目前未獲簽發有效的食肆牌照，按現行政策，本局會待處所獲發有效食

肆牌照後，才安排簽發新的酒牌。倘若有關處所只獲發暫准普通食肆牌照，本局會先

行簽發一個與暫准普通食肆牌照相同有效期的酒牌。待處所再獲發有效食肆牌照後，

才安排簽發餘下期限的酒牌。）  

 

新 嘉 樂 斯 卡 拉 OK 夜 總
會  

New Galaxy  Karaoke  
Night  Club  
酒牌續期申請  

 

同意續發為期  6 個月的酒牌，並維持酒牌上原有的附加持牌條件。  

 

註：有關上述酒牌局的決定及理據，本局會個別另函通知申請人。  
Note : Notice in writing of the Board’s decision above, together with reasons, will be given to individual applicants separately. 

聆訊結果 


